

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB EAST INVESTMENT Date: 26-04-2023 03:28:54 PM Subject: Decisions of the Board of Directors	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للاستثمارات المالية والاقتصادية التاريخ: PM 03:28:54 2023-04-26 الموضوع: قرارات مجلس الادارة
Please note that The Board of Directors of the Company decided at its meeting held on 26/04/2023 the followin:  1. Election of Eng. Shehadah Abdullah Al-Hamad Abu Hudaib as Chairman of the Board of Directors.  2. Election of Mr. Ammar Wael Izzat Al-Sajdi Vice Chairman of the Board of Directors.  3. Appointment of Mr. Mazen Musbah Ahmed Qudeimat as Secretary of the Board of Directors.	يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2023/04/26 ما يلي : 1. إنتخاب معالي المهندس شحادة عبدالله الحمد ابو هديب رئيسالمجلس الإدارة . 2. إنتخاب معالي السيد عمار وائل عزت السجدي نائبالرئيس مجلس الإدارة . 3. تعيين السيد مازن مصباح احمد قديمات أمين سر لمجلس الإدارة .
26-04-2023	26-04-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: arwa ibrahem	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: arwa ibrahem